
 Referat Bestyrelsesmøde Skippergården 
 Bestyrelsesmødet blev afholdt tirsdag den 18. februar 2025 hos Jonas U18 kl. 19:00 

 Ved mødet deltog: 
 Deltagere: Lau R38, Jonas U18, Louise R32, Jesper R88, Thomas U3, Jamie R82,  Henrik 
 U5. 

 1.  Valg af referent 
 Thomas U3 er valgt som referent. 

 2.  Generalforsamling 
 Den ordinære generalforsamling afholdes i Hollænderhallen onsdag den 5. marts 
 2025 kl. 19:00 i lokale 3 og 4. 
 Indkaldelse til ordinær generalforsamling udsendes på mail dd. og lægges ligeledes 
 på hjemmesiden samt på facebook. 

 3.  Gennemgang indkomne forslag 
 Bestyrelsen har rettidigt modtaget følgende forslag, der fremsendes som bilag til 
 indkaldelsen til generalforsamlingen. 

 1.  Forslag om etablering af vejbump med belysning på Rytterager og 
 Ulspilsager. 

 2.  Ekstraordinær forøgelse af medlemsbidraget 2025 

 4.  Regnskab 2024 
 Foreningen har afsluttet regnskabsåret med en sund økonomi, grundet besparelser 
 på snerydning samt vedligehold af fællesarealer. 

 5.  Fastelavn 2025 
 Bestyrelsen gør opmærksom på, at frist for tilmelding slutter den 19. februar. 
 Bestyrelsen glæder sig over at der har været flot opbakning til arrangementet. 

 6.  Evaluering på Snerydning sæson 2024/2025 
 Bestyrelsen har evalueret på snerydningen efter at der er skiftet leverandør. 
 Udgifterne har i efteråret frem til ultimo januar 2025 været 16.750,- hvilket er 
 væsentligt under de senere års regninger for sneydning. 
 Bestyrelsen finder, at saltningen uden rydning har været tilfredsstillende, specielt 
 henset til forrige års bekostelige aftaler om snerydning, der desværre ikke blev 
 honoreret. 



 Bestyrelsen gør opmærksom på, at den enkelte grundejer selv har ansvaret for 
 arealer ved eget grundstykke, der saltes på vejene, men der ryddes ikke sne, ved 
 større snemængder eller voldsom kulde vil saltning ikke have tilstrækkelig effekt. 

 Bo U23 og Thomas U13 stopper efter mange års flot indsats med koordinering og 
 vedligehold af græsarealer efter sommeren. 
 Lau R38 og Henrik U5 fra bestyrelsen vil fremadrettet overtage koordineringen. 
 Jamie sørger for ny lås til den kommende sæson, da flere nøgler med tiden er 
 bortkommet. 

 7.  Evt. 
 a.  Bestyrelsen har drøftet at invitere en repræsentant for fjernvarme-projektet til 

 generalforsamlingen, men har valgt at henvise interesserede grundejere til 
 de mange borger-informationsmøder, der afholdes i Hollænderhallen. 

 b.  Thomas U3 sørger fremadrettet for, at sende velkomstmail til nye tilflyttere. 

 c.  Bestyrelsen afholder næste møde tirsdag 8. april 2025 kl 19:00 hos Thomas 

 U3. 


